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Uznesenia zo zasadnutia VV VsFZ č.9/2018 

03.10.2018, Košice 
 

 

 

Prítomní  : Richard Havrilla, Jozef Križalkovič, Štefan Vaľko Jaroslav Švarc, Peter 

Goga, Vladimír Drobňák, Jozef Gazdag, Vendelín Novysedlák, Marcel 

Eperješi. 

Ospravedlnení : Ján Špivák. 

 

Prítomní predsedovia OK VsFZ : Alžbeta Majláthová, Štefan Olšavský, Miroslav Urban. 
 

VV VsFZ sa riadil týmto programu : 

1. otvorenie 

2. kontrola uznesení 

3. informácie o priebehu súťaží – predsedovia OK  

4. vyhodnotenie obchodnej súťaže na ZŠ Janigová  

5. informácie o KFL – zimný turnaj predsedu KSK 

6. príprava konferencie VsFZ 11/2018 

7. príprava výberu – tréner - VsFZ Regions´ Cup 2018 :  23.-25.11.2018 

8. prejednanie návrhu rozpočtu VsFZ na rok 2019 

9. rôzne   

 

VV VsFZ po prerokovaní jednotlivých bodov programu VV prijal tieto uznesenia :  
 

K bodu 1. Otvorenie  

VV VsFZ otvoril  Richard Havrilla  a privítal členov VV VsFZ.  
 

K bodu 2. Kontrola uznesení 

Marcel Eperješi pri kontrole uznesení skonštatoval, že úlohy z predchádzajúcich zasadnutí sú 

plnené a presunutý bol schválenie trénera výberu VsFZ a RC 2018 je na programe v bode 7.  
 

Uznesenie VV VsFZ č.80/2018   

VV VsFZ berie na vedomie kontrolu uznesení od posledného zasadnutia VV VsFZ 

12.09.2018. 
 

K bodu 3. Informácie o priebehu súťaží – predsedovia odb. komisií  
 

Štefan Olšavský informoval o úsilí ŠTK zmeniť čo najviac stretnutí plánovaných na 

13.10.2018 v čase reprezentačného stretnutia SK-ČR cez US VsFZ. 
 

Miroslav Urban informoval ohľadom inzltácie v V.L Z malý Horeš – Parchovany , skrat hráča 

a v stretnutí IV. ligy Sever Raslavice – Gerlachov napadnutie R funkcionárom klubu.     
 

Uznesenie VV VsFZ č. 81/2018 

VV VsFZ berie na vedomie informácie predsedov odborných komisií VsFZ. 
 

K bodu 4. Vyhodnotenie obchodnej súťaže výstavbu ihriska ZŠ Janigová   

Eperješi Marcel  informoval o obchodnej súťaži na projektovú dokumentáciu výstavby ihriska 

s UT na ZŠ Janigová, ako v termíne došli 3 ponuky a predložil ich na zasadnutie VV. Richard  

Havrilla prečítal jednotlivé ponuky firiem :  

emmi sr.o, 

PMB s.r.o.   

ENTO spol. s r.o.  

Najlepšia ponuka bola s firmy ENTO spol. s r.o. v sume 5.040,00 € s DPH.    
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Za: 8,  proti : 0, zdržal sa hlasovania : 0.   

 

Uznesenie VV VsFZ č.82/2018 

VV VsFZ schválila víťaznú firmu ENTO spol. s r.o.  na projektovú dokumentáciu ohlásenie 

stavebných úprav podľa vyhlásenej obchodnej súťaže na stavebné úpravy futbalového ihriska 

na ZŠ Janigová. 

 

K bodu 5. Informácie o KFL – zimný turnaj predsedu KSK 

Predseda ŠTK VsFZ Štefan Olšavský informoval, že v ÚS VsFZ vyzývajú kluby o možnosti 

prihlásenia sa do zimného turnaja KFL a podľa doterajších schválených prihlášok najviac 

klubov je z oblasti Michaloviec. Termín podávania prihlášok je do 31.10.2018. Podľa počtu 

prihlášok sa vytvorí model KFL.  

   

Uznesenie VV VsFZ č. 83/2018 

VV VsFZ berie na vedomie informácie o príprave KFL zimný turnaj o pohár predsedu KSK. 

  

K bodu 6. Príprava konferencie VsFZ  

Po predložení terminovníka jednotlivých akcií sekretárom zväzu následne Richard Havrilla 

navrhol, že pred slávnostným vyhlásením ankety 11-stky roka III. ligy sa v čase od 15,00 hod. 

uskutoční konferencia VsFZ.  

Richard Havrila poveril sekretariát o prípravu programu riadnej konferencie a zabezpečenie 

pozvánok a miestnosti na zasadnutie.   

 

Za: 8,  proti : 0, zdržal sa hlasovania : 0.   

  

Uznesenie VV VsFZ č. 84/2018 

VV VsFZ schválil termín riadnej konferencie VsFZ na deň 30.11.2018 o 15,00 hod. 

v Košiciach. 

 

K bodu 7. Príprava výberu VsFZ dospelí na Regionś Cup 2018 

Sekretár Eperješi informoval, že v priebehu týždňa došlo k dohode medzi Ondrejom 

Desiatnikom a Richardom Havrillom ohľadom možnosti vedenia výberu VsFZ ako tréner. 

V pondelok sa Ondrej Desiatnik zastavil na sekretariáte, kde sa oboznámil s podmienkami 

štartu hráčov v regionálnom výbere, a po schválení VV vyskladanie realizačného tímu 

predloží na nasledujúce zasadnutie VV. Predbežne sa dohodlo na príprave výberu s tým, že by 

sa odohralo aspoň jedno prípravné stretnutie po skončení jesennej časti ročníka.   

Na základe návrhu  Richarda Havrillu na post trénera výberu VsFZ hlasovali členovia VV 

nasledovne :  

 

Za:8,  proti : 0, zdržal sa hlasovania : 0. 

 

Uznesenie VV VsFZ č. 85/2018 

VV VsFZ schválil trénera výberu VsFZ dospelí Ondreja Desiatnika. 
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K bodu 8. Prejednanie návrhu rozpočtu VsFZ na rok 2019  

Alžbeta Majláthová zhrnula z ekonomického hľadiska stav finančných prostriedkov VsFZ na 

strane príjmov od SFZ, pripomenula, že musí dôjsť k úprave rozpočtu VsFZ na rok 2018 

/ihrisko ZŠ Janigová, internet Delta online, parkovisko,.../ a prípravu rozpočtu na rok 2019 so 

štandardnými výdajmi až na výstavbu parkoviska pred budovou VsFZ.  

 

Uznesenie VV VsFZ č. 86/2018 

VV VsFZ berie na vedomie prípravu rozpočtu VsFZ na rok 2019. 

 

K bodu 9. Rôzne   

Richard Havrilla v krátkosti informoval so zasadnutia VV SFZ ohľadom:  

• odstúpenia Brezna od výstavby UT cez HatTrick,   

• schválenia člena RK SFZ Vladimíra Vansu,  

• projektu infraštruktúra štadiónov I. a II. etapa  

• štartu hráčov II.ligy SFZ do 21 rokov 

• ukážok na vzdelávanie mládežníckych trénerov v NTC Poprad 
 

Peter Goga informoval, že ObFZ Vranov nad Topľou prechádza na centrálne odmeňovanie 

delegovaných osôb od 01.10.2018.  

Ďalej uviedol, že bol osobne na ihrisku v Hencovciach a uviedol, že veci popísane DZ 

Krajčíkom v správe DZ so stretnutia Hencovce-Kamenica sa nezakladajú na pravde /sprchy, 

počet miest na lavičkách náhradníkov,..../.  
 

Gazdag Jozef ohľadom kontroly štadióna a infraštruktúry v Trebišove sa to nedá stihnúť do 1. 

jarného kola a informoval o neprípustnom vystupovaní predsedu KŠI Ladislava Liptáka.  

Na základe kontrol KŠI štadiónov na východe a porovnávanie štadiónov vyspelej Európy je  

vhodné pripraviť smernicu infraštruktúry štadiónov podľa nich. Richard Havrilla poveril 

Vendelína Novysedláka nech predloží písomne,  v čom sa dá zmierniť naša smernica 

a prispôsobiť ju  tej európskej.   

Gazdag Jozef ďalej informoval o zasadnutí asociácie II.ligy , že budú mať generálneho 

sponzora a pripomienkovaní RaPP-u. 
 

Vendelín Novysedlák informoval o poznatku arogantného správania sa niektorých rozhodcov 

k funkcionárom klubov a k poniektorých výkonov rozhodcov. Štefan Vaľko podotkol, že pri 

kontrole niektorých správ DZ konštatuje, že je po progrese u mnohých delegátov.   
 

Uznesenie VV VsFZ č. 87/2018 

VV VsFZ berie na vedomie diskusné príspevky jednotlivých členov VV VsFZ.      
 

Najbližší program :  

VV VsFZ – 14.11.2018 

Konferencia VsFZ – 30.11.2018 

Vyhlásenie 11-stky roka – 30.11.2018     

Memoriál B.Benedika - 01.-02.12.2018  

              

 

Zapísal : Marcel Eperješi,  

               12.októbra  2018 


